
עלון לצרכן לפי תקנות הרוקחים )תכשירים( התשמ”ו - 1986
תרופה זו חייבת במרשם רופא 

קרא/י בעיון את העלון עד סופו בטרם תשתמש/י בתרופה
פורמט עלון זה ניקבע ע”י משרד הבריאות ותוכנו ניבדק ואושר על ידו ב-08/2011.

הידרוקורטיזון 10 מ"ג
טבליות

Hydrocortisone 10 mg :הרכב: כל טבליה מכילה
Aerosil, Pregelatinized Starch, Talc, Magnesium פעילים:  בלתי  חומרים 
Stearate, Lactose (כל טבליה מכילה 35.5 מ”ג של לקטוז).
 פעילות רפואית: תכשיר גלוקו-קורטיקוסטרואיד המשמש לטיפול והקלה במקרים
של דלקות בגוף, נפיחות, גרד, אלרגיות חריפות, בעיות עור, אסטמה ודלקות פרקים.

קבוצה תרפויטית: גלוקוקורטיקוסטרואיד.
מתי אין להשתמש בתכשיר ?

אין להשתמש אם ידועה רגישות לאחד ממרכיבי התרופה.
אין להשתמש בתרופה כאשר הינך עומד/ת לקבל חיסון חי מוחלש כלשהו.

אין להשתמש באם קיים זיהום פטרייתי בדם.
תרופה זו מכילה לקטוז. אין להשתמש אם קיימת רגישות ללקטוז.

הטיפול: התחלת  לפני  ברופא  להיוועץ  מבלי  בתרופה  להשתמש  אין 
אם הינך בהריון או מניקה. אם הינך סובל/ת או סבל/ת בעבר מליקוי בתפקוד: הלב 
הכבד,  גלאוקומה(,  )כגון  עיניים  בורידים(,  קרישיות  גבוה,  דם  )לחץ  דם  כלי  ואו  
)כגון אולקוס(, בלוטת התריס )תירואיד(,  הכליה/מערכת השתן, מערכת העיכול 
הרפס של העין, מחלות עצמות )אוסטיאופורוזיס( שחפת, זיהום פטרייתי או זיהום 
רוח,  בזמן האחרון, אבעבועות  ניתוח  איידס,  רציניים, סכרת,  או חבלה  בגוף  אחר 

חצבת, רמות גבוהות של כולסטרול, מיאסטניה גרביס, פסיכוזיס, ולופוס.
איך תשפיע התרופה על חיי היום יום שלך?

אין לשתות יינות או משקאות חריפים בתקופת הטיפול  בתרופה. 
בלי  ממושכת  תקופה  או  קרובות  לעיתים  זו  בתרופה  להשתמש  אין  אזהרות: 
להודיע  עליך  כלשהי,  לתרופה  או  כלשהו  למזון  רגיש/ה  הינך  אם  להיוועץ ברופא. 
על כך לרופא לפני נטילת התרופה. יש לעקוב אחר שינויים בלחץ הדם. יש לעקוב 
אחר שינויים בראייה )טשטוש, קטרקט(. יש לדווח לרופא: אם הינך עומד/ת לעבור 
בדיקות עור או ניתוח. שימוש ממושך בתרופה זו עלול לגרום להאטת גדילה בילדים 
חלו  שטרם  מטופלים  הרופא.  הוראות  אחר  בקפדנות  לעקוב  יש  לכן  ומתבגרים, 
במחלות אלו- חשוב שלא לבוא במגע עם חולי אבעבועות או חצבת. חולי סכרת- 
הסוכר  בכמות  שינוי  יש  אם  בדם-  הסוכר  רמות  על  להשפיע  עלולה  זו  תרופה 
להיווצרות  לגרום  יש להתייעץ עם הרופא. השימוש בתרופה עלול  או בשתן  בדם 
פטרת בחלל הפה )קנדידה(. בשימוש ממושך במינון גבוה- יש לערוך בדיקות שתן 

תקופתיות לשלילת  קורטיזול בשתן.
עתה  זה  גמרת  אם  או  נוספת,  תרופה  נוטלת  הינך  אם  תרופתיות:  בין  תגובות 
אי  או  סיכונים  למנוע  כדי  המטפל  לרופא  לדווח  עליך  אחרת  בתרופה  הטיפול 
יעילות הנובעים מתגובות בין תרופתיות. במיוחד לגבי תרופות מהקבוצות הבאות: 
להרגעה,  תרופות  )כגון  המרכזית  העצבים  מערכת  על  המשפיעות  תרופות 
המספקות  )דיורטיים(/תרופות  משתנים  ריפמפין,  אפילפסיה(,  לשינה, פרקינסון 
או  הפה  דרך  בדם  סוכר  להורדת  תרופות   ,B אמפוטריצין  חומצה,  סותרי  אשלגן, 

אינסולין, דיגוקסין, ריטודרין, מיטוטן, חיסונים חיים מוחלשים, תרופות נגד קרישת 
דם, תרופות המכילות נתרן, ציקלוספורין, קטוקונזול, פריודוסטיגמין, גריסופלבין, 

קלריטרומיצין, אריטרומיצין.
אנטיביוטיקות ממשפחת הקווינולונים )ציפרופלוקסצין, לבופלוקסצין, אופלוקסצין(.

עלולות  בה  השימוש  בזמן  התרופה,  של  הרצויה  לפעילות  בנוסף  לוואי:  תופעות 
ירידה בכושר הירפאות העור, דיכאון, אופוריה, עליה  להופיע השפעות לוואי כגון: 
יובש  שינה,  נדודי  מנוחה,  חוסר  או  עצבנות  העיכול,  במערכת  הפרעות  בתאבון, 
זמן  תוך  כלל  חולפות בדרך  אלו  תופעות  חולשה, פריחה,  בחילה,  שילשול,  בפה, 

קצר לאחר תקופת הסתגלות לתכשיר.
תופעות לוואי המחייבות התייחסות מיוחדת: 

טשטוש ראיה, תכיפות במתן שתן, עליה בצימאון )נדיר(: המשך בטיפול ופנה לרופא.
נפיחות פנים או רגליים )נדיר(: הפסק הטיפול ופנה לרופא.

בעיות וסת )נדיר(: הפסק הטיפול ופנה לרופא.
סחרחורת )נדיר(: הפסק הטיפול ופנה לרופא.

הקאות עם דם )נדיר(: הפסק הטיפול ופנה לרופא.
בהקדם  לרופא  לפנות  שיעול,  או  התעטשות  חום,  גרון,  כאב  זיהום:  של  סימנים 
האפשרי. התכווצויות שרירים, חולשת שרירים, פסים אדומים- סגולים על פני העור, 
רגישות של העיניים לאור, האטת גדילה בילדים, נפיחות ברגליים, צמיחה מוגברת 
של השיער, אקנה, אוסטיאופורוזיס, קטרקט, גלאוקומה, עליה ברמות הסוכר בדם, 

שחפת ריאתית, הפרעה למאזן הנוזלים ו/או המלחים בגוף, פנה לרופא.
בכל מקרה שבו הינך מרגיש/ה תופעות לוואי שלא צוינו  בעלון זה, או אם חל שינוי 

בהרגשתך הכללית, עליך להתייעץ עם הרופא מיד.
מינון: מינון לפי הוראת רופא בלבד.

זו בזמן קצוב יש ליטול  אין לעבור על המנה המומלצת. אם שכחת ליטול תרופה 
מנה מיד כשנזכרת, אך בשום אופן אין ליטול שתי מנות ביחד.

סותרי  תכשירים  ליטול  יש  הארוחה.  עם  התרופה  את  ליטול  יש  השימוש:  אופן 
חומצה בין הארוחות. ניתן לחצות/לכתוש את הטבליה.

כיצד תוכל/י לסייע להצלחת הטיפול?
גם אם חל שיפור במצב בריאותך אין להפסיק הטיפול בתרופה ללא התייעצות עם 

רופא. אם הרופא הורה על הפסקת התרופה יש לעשות זאת באופן הדרגתי! 
מנע/י הרעלה! תרופה זו וכל תרופה אחרת יש לשמור במקום סגור מחוץ להישג 
ידם של ילדים ו/או תינוקות ועל-ידי כך תמנע/י הרעלה. אם נטלת מנת יתר או אם 
בטעות בלע ילד מן התרופה, פנה/י מיד לחדר מיון של בית-חולים והבא/י אריזת 
התרופה איתך. אין לגרום להקאה ללא הוראה מפורשת מרופא! תרופה זו נרשמה 
לטיפול במחלתך, בחולה אחר/ת היא עלולה להזיק. אל תיתן/י תרופה זו לקרוביך, 
שכניך או מכריך. אין ליטול תרופות בחושך! יש לבדוק את התווית והמנה בכל פעם 

שהינך נוטל/ת תרופה. יש להרכיב משקפיים אם הינך זקוק/ה להם.
.25ºC-אחסנה: שמור במקום יבש ובטמפרטורה מתחת ל

בהתאם לתנאי האריזה/האחסנה המומלצים, תרופות נשמרות לתקופה מוגבלת 
עליך  ספק,  של  מקרה  בכל  התכשיר!  של  התפוגה  לתאריך  לב  לשים  נא  בלבד. 

להיוועץ ברוקח שסיפק לך את התרופה. אין לאחסן תרופות שונות באותה אריזה.
מס' רישום התרופה: 135.35.22570.00

יצרן: רקח תעשיה פרמצבטית בע"מ, רח' המלאכה 30, חולון, ישראל.

08/11     5HY1069A :מק"ט

نشرة طبية للمستهلك بموجب انظمة الصيدلة )مستحضرات(  1986
هذا الدواء ملزم بوصفة طبيب

اقرأ/ي النشرة بإمعان حتى نهايتها قبل استعمالك للدواء
 صودقت هذه النشرة وفحص محتواها من قبل وزارة الصحة في 2011/8.

هيدروكورتيزون 10 ملغرام
أقراص

Hydrocortisone 10 mg :التركيب: يحوي كل قرص
  Aerosil, Pregelatinized Starch, Talc, MagnesiumStearate, : المواد الغير فعالة

 Lactose )يحوي كل قرص 5.53 ملغ لاكتوز(
تأثيرات الدواء الطبية: مستحضر جلوكو-كورتيكوستروئيد يستخدم للعلاج وللتخفيف من الالتهابات 

في الجسم، انتفاخ، حكة، انواع حساسية شديدة، مشاكل الجلد، الربو )اسثما( والتهاب المفاصل.
المجموعة العلاجية: جلوكوكورتيكوستروئيد.

متى لا  يجوز لك استعمال المستحضر ؟
لا يجوز لك استعمال هذا المستحضر اذا وجدت لديك حساسية لأحد مركباته.  

نع استعمال الدواء اذا كنت تستعد لتلقي اي نوع لقاح حي مضعّف. يُم
نع الاستعمال اذا كان هناك تلوث فطري في الدم. يُم

نع استعماله اذا كانت هناك حساسية للاكتوز. يحوي هذا الدواء لاكتوز. يُم
لا يجوز لك استعمال هذا الدواء قبل مراجعة الطبيب مقدماً :

من  الماضي  في  عانيت  او  تعاني  كنت  اذا  الرضاعة.  فترة  في  أو  الحمل  فترة  في  تكونين  عندما 
العينين )مثل  الدموية )ضغط دم عالي، تخثر في الاوردة(،  القلب و/او الاوعية  خلل في وظيفة: 
)تيروئيد(،  الدرقية  الغدة  القرحة(،  )مثل  الهضمي  الجهاز  البول،  الكلى/جهاز  الكبد،  جلاكوما(، 
الجسم  في  آخر  تلوث  او  فطري  تلوث  السل،  )اوستيئوفروزيس(  العظام  امراض  العين،  هربس 
او اصابات خطيرة، سكري، ايدز، اجراء عملية جراحية في الفترة الاخيرة، جدري الماء، الحصبة، 

ارتفاع الكلسترول، الوهن العضلي، بسيخوزيس، الذئبة.
كيف يؤثر الدواء على حياتك اليومية؟

نع شرب الخمر او المشروبات الروحية في فترة العلاج بهذا الدواء. يُم
استشارة  بدون  طويلة  لفترة  أو  متقاربة  فترات  في  الدواء  هذا  استعمال  لك  يجوز  لا  تحذيرات: 
عقاقير  او  طعام  الوان  حافظة،  مواد  لطعام،  لديك  حساسية  اي  عن  الطبيب  ابلاغ  يجب  الطبيب. 
خاصة للمخدرات الموضعية قبل استعمالك للدواء. يجب تتبع التغيرات في ضغط الدم. يجب تتبع 
التغيرات في الرؤية )تشويش، ساد(. يجب اعلام الطبيب: اذا كنت تنوي اجراء فحوص في الجلد 
او عملية جراحية. قد يؤدي الاستعمال المتواصل للدواء الى تأخر النمو لدى الاولاد والبالغين، لذا 
يكون  لا  ان  الامراض  بهذه  لم يمروا  الذين  المعالجين  على  الطبيب. يجب  بتوصيات  الالتزام  يجب 
تماس بينهم وبين مرضى الجدري او الحصبة. مرضى السكري - هذا الدواء قد يؤثر على نسبة 
السكر في الدم - اذا كان هناك تغير في مستوى السكر في الدم او البول فيجب استشارة الطبيب. 
قد يؤدي استعمال هذا الدواء الى ظهور فطريات في تجويف الفم )المبيضات(. في حالة الاستعمال 

المتواصل بجرعة عالية - يجب اجراء فحوص بول دورية لتفادي الكورتوزول في البول.
التفاعلات بين الأدوية: اذا كنت تتعاطى/ن دواءً إضافياً أو إذا أنهيت العلاج الآن بدواء آخر، فيجب 
العقاقير.  التفاعلات بين  الناتجة عن  النجاعة  أو عدم  لتفادي الأخطار  المعالج، وذلك  الطبيب  اعلام 
)مثل  المركزي  العصبي  الجهاز  عى  تؤثر  التي  الادوية  التالية:  المجموعات  من  الاودية  خاصة 
الادوية المهدئة، المنومة، باركينسون، ابليبسيا(، ريبمافين، المتغيرات )ديورتايم(/الدوية التي توفر 
الدم عن  في  السكر  لتخفيض مستوى  ادوية   ،B امبوتريتسين  البوتاسيوم، مضادات الحموضة، 



PATIENT PACKAGE INSERT IN ACCORDANCE WITH THE PHARMACISTS’
REGULATIONS (PREPARATIONS) – 1986

The dispersing of this medicine requires a doctor’s prescription.
Read this package insert carefully in its entirety before using this medicine

The format of this leaflet was determined by the Ministry
of Health and its content was checked and approved by it in - 08/2011

Hydrocortisone 10 mg 
Tablets 
COMPOSITION: Each tablet contains: Hydrocortisone 10 mg 
Inactive ingredients: Aerosil, Pregelatinized starch, Talc, Magnesium stearate, 
Lactose (each tablet contains 35.5mg of Lactose).
Therapeutic activity: A glucocorticosteroid preparation indicated for treatment and 
relief of inflammations, swelling, itching, severe allergies, skin problems, asthma 
and rheumatic diseases. 
Therapeutic group: Glucocorticosteroid.
When should the preparation not be  used? 

Do not use this medicine if you are sensitive to any of its ingredients. 
Do not use this medicine if you are about to receive any type of live attenuated 
vaccination.
Do not use this medicine if you are suffering from systemic fungal infections.
This medicine contains Lactose. Do not use this medicine if you are sensitive to lactose. 
Do  not  take  this  medicine  without  consulting  a  doctor  before  starting 
treatment:

If you are pregnant or breastfeeding. If you are suffering, or have suffered in the 
past, from impaired function of: the heart and/or vascular system (high blood 
pressure, clots in the veins), the eyes (e.g. glaucoma), the liver, the kidney/urinary 
tract, the digestive system (e.g. ulcer), the thyroid gland, ocular herpes, bone 
diseases (osteoporosis), tuberculosis, fungal infections or any other infections 
or serious injury, diabetes, AIDS, a recent operation, chickenpox, measles, 
hypercholesterolemia, myasthenia gravis, psychosis and lupus.
How will this medicine affect your daily life?

Do not drink wine or alcoholic beverages while under treatment with this medicine.
Warnings: Do not use this medicine frequently, or for a long period, without 
consulting a doctor. If you are sensitive to any type of food or medicine, inform 
your doctor before commencing treatment with this medicine. Patient should be 
monitored for blood pressure changes. Patient should be monitored for vision 
changes (blurred vision, cataract). Inform your doctor if you have to undergo a 
skin test or an operation. When used for a prolonged period this medicine may 
retard growth in children and adolescents, therefore, the doctor’s instructions 
should be carefully followed. It is important for patients who has not already had 
these illnesses to avoid contact with someone who has chickenpox or measles. 
Diabetic patients- this medicine can affect blood glucose levels- if there is a change 
in glucose levels in the blood or urine, consult your doctor. Use of this medicine may 
cause oropharnygeal candidiasis. While using this medicine for a prolonged period 
with large doses- patient should undergo periodic urinary free cortisol test.  
Drug interactions: If you are taking another drug concomitantly or if you have just 
finished treatment with another medicine, inform the attending doctor, in order to 
prevent hazards or lack of efficacy arising from drug interactions. This is especially 
important for medicines belonging to the following groups: drugs affecting the 

central nervous system (e.g. sedatives, hypnotics, drug for parkinsonism, epilepsy), 
rifampin, diuretics/potassium supplements, antiacids, amphotericin B, oral 
antidiabetic agents or insulin, digoxin, ritodrine, mitotane, live attenuated vaccines, 
anticoagulants, sodium containing medications, cyclosporine, ketoconazole, 
pyridostigmine, griseofulvin, clarithromycin, erythromycin, quinolone’s antibiotics 
(Ciprofloxacin, Levofloxacin, Ofloxacin).
Side effects: In addition to the desired effect of the medicine, adverse reactions 
may occur during the course of taking this medicine, for example: impaired skin 
healing, depression, euphoria, increased appetite, gastrointestinal disturbances, 
nervousness or restlessness, insomnia, dry mouth, diarrhoea, nausea, weakness, 
rash. These side effects usually disappear within a short time following the period 
of adaptation to the medicine. 
Effects that require special attention: 
Blurred vision, frequent urination, increased thirst (rare): continue treatment and 
contact your doctor. Swelling of the legs or face (rare): stop treatment and contact 
your doctor. Menstrual problems (rare): stop treatment and contact your doctor. 
Dizziness, vomit with blood (rare): stop treatment and contact your doctor.
Signs of infection: sore throat, fever, sneezing or cough: contact your doctor as 
soon as possible. Muscle cramps, muscle weakness, reddish-purple strips on the 
skin, eye sensitivity to light, growth impairment in children, swollen legs, excessive 
hair growth, acne, osteoporosis, cataract, glaucoma, hyperglycemia, pulmonary 
tuberculosis, disturbed levels of water and\or salt content,contact the doctor.
In the event that you experience side effects not mentioned in this leaflet, or if there 
is a change in your general health, consult your doctor immediately.
Dosage: Dosage is according to doctor’s instructions only.
Do not exceed the recommended dosage. If you forget to take this medicine at the 
specified time, take the dose as soon as you remember, but never take a double 
dose to compensate for a missed one! 
Directions for use: Take the medicine with a meal. Take antacids between meals. 
The tablet can be halved or crushed.

How can you contribute to the success of the treatment?
Even if there is an improvement  in your health, do not discontinue  use of this 
medicine before consulting your doctor. If the doctor instructed you to discontinue 
use, it should be done gradually.
AVOID POISONING! This medicine, and all other medicines, must be stored in a 
safe place out of the reach of children and/or infants, to avoid poisoning. If you have 
taken an overdose, or if a child has accidentally swallowed the medicine, proceed 
immediately to a hospital emergency room and bring the package of the medicine 
with you. Do not induce vomiting unless explicitly instructed to do so by a doctor! 
This medicine has been prescribed for the treatment of your ailment; in another 
patient it may cause harm. Do not give this medicine to your relatives, neighbours 
or acquaintances. Do not take medicines in the dark! Check the label and the dose 
each time you take your medicine. Wear glasses if you need them.
Storage: Store in a dry place below 25˚C. 
Even if kept in their original container and stored as recommended, medicines may 
be kept for a limited period only. Please note the expiry date of the medicine! In 
case of doubt, consult the pharmacist who dispensed the medicine to you. 
Licence Number: 135.35.22570.00

Manufacturer: Rekah Pharmaceutical Industry Ltd., 30 Hamelacha St., Holon, Israel.

طريق الفم او الانسولين، ديجوكسين، ريتودرين، ميتوتان، لقاحات حية مُضعفة، ادوية ضد تخثر 
الدم، ادوية تحوي الصوديوم، سيكلوسبورين، كيتوكونازول. بريودوستيجامين، جريسبولبين، 

كالريتروميسين، اريتروميسين.
مضادات حيوية من فصيلة الكوينولونيات )تسيفروفلوكسين، لبوبلوكسين، اوبلوكسين(.

أثناء فترة استعماله  التأثيرات الطبية المرغوبة للدواء، فقد تظهر  إضافة الى  الأعراض الجانبية: 
بعض الأعراض الجانبية مثل: تناقص في شفاء الجلد، الاكتئاب، النشوة، زيادة الشهية، اضطرابات 
طفح  ضعف،  غثيان،  اسهال،  الفم،  جفاف  الارق،  الراحة،  فقدان  او  عصبية  الهضمي،  الجهاز  في 

جلدي، تختفي هذه الاعراض عادة بعد فترة قصيرة من التعود على المستحضر. 
)نادرًا(:  العطش  زيادة  التبول،  كثرة  الرؤية،  تشوش  خاصاً:  اهتماماً  تقتضي  التي  الأعراض 

استمر في العلاج وتوجه للطبيب. 
انتفاخ في الوجه او الساقين )نادرًا(٬ توقف عن العلاج وتوجه الى الطبيب.

مشاكل في الدورة الشهرية )نادرًا(٬ توقفي عن العلاج وتوجهي الى الطبيب.
دوار )نادرًا(: توقف عن العلاج وتوجه الى الطبيب.

التقيؤ مع دم )نادرًا(: توقف عن العلاج وتوجه الى الطبيب.
علامات تلوث:  الم في الحلق، الحمى، العطش او السعال، راجع الطبيب في اقرب فرصة. تشنجات 
العضلات، خطوط حمراء-بنفسجي على الجلد، حساسية العينين للضوء، تباطؤ النمو لدى الاولاد، 
الزرق  العين،  عدسة  اعتام  العظاء،  هشاشة  الشباب،  حب  الشعر،  نمو  زيادة  الارجل،  في  انتفاخ 
و/او  السوائل  توازن  اضطراب  الرئوي،  السل  الدم،  في  السكر  نسبة  في  ارتفاع  )جلاوكوما(، 

الاملاح في الجسم، توجه الى الطبيب.
أما اذا ظهرت لديك أعراض جانبية لم تذكر في هذه النشرة، أو اذا طرأ أي تغيير على شعورك العام 

نتيجة لاستعمالك لهذا الدواء، عليك عندئذ مراجعة الطبيب حالاً.
الجرعة الدوائية: حسب تعليمات الطبيب فقط.

فيجب  المحدد،  الوقت  في  الدواء  استعمال  ونسيت  حدث  اذا  بها.  الموصى  الجرعة  تجاوز  نع  يُم
نع استعمال جرعتين معًا في اي حال من الاحوال. استعماله فور تذكرك! ولكن يُم

مضادات  مستحضرات  تناول  يجب  الطعام.  مع  الدواء  هذا  تناول  يجب  الاستعمال:  ارشادات 
الحموضة بين الوجبات. يمكن قسم/طحن القرص.

كيف يمكنك المساعدة في نجاح العلاج?
نع ايقاف العلاج بهذا الدواء بدون استشارة الطبيب. اذا  حتى اذا حدث تحسن في حالتك الصحية يُم

نصح الطبيب بايقاف العلاج فيجب القيام بذلك بشكل تدريجي.
تجنب/ي  التسمم! يجب حفظ هذا الدواء وكل دواء في مكان مغلق بعيداً عن متناول أيدي الأطفال 

و/أو الرضع ، وذلك لتفادي اصابتهم بالتسمم .
اذا افرطت في استعمال المقادير الدوائية او اذا بلع الطفل/ة خطأ من هذا الدواء، عليك التوجه الى 
 . الطبيب  تعليمات صريحة من  بدون  التقيؤ  الدواء. لا تسبب/ي  عبوة  المستشفى حالاً مصطحباً 
لاقاربك،  الدواء  هذا  تعط  لا  مضرًا.  يكون  قد  آخر  مريض  لدى  مرضك،  لعلاج  الدواء  هذا  وُصف 
جيرانك او معارفك. لا تتناول/ي الدواء في العتمة! يجب تشخيص طابع الدواء والتأكد من المقادير 

الدوائية في كل مرة تتناول/ين فيها دواء . ضع/ي النظارات الطبية اذا لزم الأمر ذلك .
التخزين: احفظ في مكان جاف وبدرجة حرارة تحت ال٢٥ درجة مئوية.

تبقى الأدوية صالحة لفترات محدودة فقط. حتى ولو ظلت في علبتها الاصلية وتم حفظها بموجب 
تعليمات الخزن. الرجاء ملاحظة تاريخ انتهاء صلاحية المستحضر المدونة على العبوة. في حالة الشك 

! عليك استشارة الصيدلي الذي صرف لك هذا الدواء. لا يجوز خزن ادوية مختلفة في نفس العبوة.
رقم السجل: 135.35.225700.00

المنتج: ريكح للصناعة الدوائية م.ض. ، شارع هاميلاخا  30، حولون، اسرائيل.
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